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Voortgangsverslag Statenwerkgroep Breedband oktober – december 2015 
 
Het doel van dit voortgangsverslag is om de leden van de Statencommissie FCBE periodiek te 
informeren over de bevindingen van de werkgroep Breedband. 
Het voorstel is om het voortgangsverslag te plaatsen op de lijst van ingekomen stukken van de 
Statencommissie FCBE. 
 
De Statenwerkgroep Breedband is in het najaar van 2015 in het leven geroepen op initiatief van de 
Statenleden Van Dalen (D66) en Dijkstra (CDA) in samenwerking met gedeputeerde Jumelet. 
 
Alle 10 fracties is gevraagd om bemensing te leveren voor de werkgroep. 
Gedeputeerde Jumelet heeft aangegeven zoveel als mogelijk is aanwezig te willen zijn bij de 
vergaderingen van de werkgroep. 
Ambtelijke ondersteuning voor de werkgroep zowel inhoudelijk, vanuit de GS-organisatie en 
de Statengriffie als secretariële ondersteuning, is aanwezig. 
 
De samenstelling van de werkgroep is als volgt. 
Jurr van Dalen (D66), voorzitter 
Willemien Meeuwissen (VVD) 
Bert Vorenkamp (PVV) 
Bart van Dekken (CDA) 
Ko Vester (SP) 
Henk Nijmeijer (GL) 
Ronald Koch (PvdA) 
Alex Langius (CU) 
Frank Duut (50PLUS) 
Douwe Oosterveen (SterkLokaal) 
 
Henk Jumelet, gedeputeerde. 
 
Ondersteuning: 
Mimoent Benali, projectleider 
Anneke van der Ploeg, secretariële ondersteuning 
Jelly Stapert, Statengriffie 
 
De werkgroep is in 2015 drie maal bijeengeweest, 14 oktober en 18 en 25 november. 
In de eerste vergadering is na het kiezen van de voorzitter van de werkgroep, het doel van de 
werkgroep nader uiteengezet. Hierbij is het doel, de duur en de vergaderfrequentie als volgt 
omschreven. 
De behoefte van de werkgroepleden is: Informatie uitwisseling. 
Objectieve, onafhankelijke informatie betreffende de mogelijkheden van snel internet. 
 
Er is behoefte aan duidelijkheid v.w.b. waar de problemen liggen; knelpunten in de markt. 
Vanuit de initiatieven is er een duidelijke behoefte aan ondersteuning dan wel input vanuit 
de provincie. 
De werkgroep wil een positieve impuls geven richting het college en het ambtelijke apparaat. 
 
De vergaderfrequentie is 1 tot 2 maal per maand. Hiervoor is gekozen omdat de ontwikkelingen 
rondom Breedband van een dusdanige snelheid zijn dat om allert te blijven het noodzakelijk wordt 
geacht om (zeer) regelmatig afstemming te zoeken. 
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Op 18 november is naast het elkaar informeren en het ambtelijk laten informeren over de stand van 
zaken gesproken over hoe om te gaan met hetgeen aan de orde komt in de werkgroep. Hierover is het 
volgende afgesproken. 
Over de interactie van de werkgroep met de ‘ Buitenwereld’ is afgesproken dat: 

‐ Alle werkgroepleden hun eigen fractie informeren na iedere vergadering. 

‐ De werkgroep niet zelfstandig naar buiten zal treden en 

‐ De politieke afweging plaats vindt in de statencommissie en PS en besluitvorming in PS. 
In de vergaderingen van 18 november is eveneens verslag gedaan door 2 werkgroepleden die zich in 
en bij de provincie Fryslan hebben laten informeren over de stand van zaken met betrekking van 
Breedband ontwikkelingen in die provincie. 
 
Op 25 november heeft de werkgroep kennis gemaakt met mevrouw Erica van Lente 
directeur/bestuurder van de Stichting Breedbandplatform Drenthe. 
Gesproken is over de rol van de Stichting: 

‐ Samenwerking met ambtelijk apparaat 

‐ Het platform is een servicebureau voor bewonersinitiatieven 

‐ Het volgen van ontwikkelingen, landelijk en Europees 

‐ Het voeren van gesprekken met initiatiefnemers over het financieren van initiatieven 

‐ Het nadenken over een plan B mochten de bewonersinitiatieven niet van de grond komen. 
Daarnaast is de rol van de ‘ grote’ providers als KPN en ZIGGO aan de orde geweest, in hoeverre kan 
en wil de provincie hier mee samenwerken. 
 
Voor 2016 zijn vergaderingen van de werkgroep gepland tot het zomerreces. 
Het volgende voortgangsverslag zal in april 2016 aan de Statencommissie FCBE worden 
toegezonden. 
 
 
Jurr van Dalen 
Voorzitter werkgroep Breedband 
 
 


